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KLASA: 007-01/24-01/5 

URBROJ: 2125/20-03 

Novalja, 21. svibnja 2024. 

 

PREDMET: 32. sjednica 

 - zapisnik  - 

 

Z A P I S N I K 

 

S 32. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA OŠ A.G. MATOŠA NOVALJA 

 

održane 20. svibnja 2024. u Novalji, u zgradi matične škole, na prvom katu u drugoj učionici, s početkom 

u 13:02 sata. 

 

Članovi koji su sudjelovali u radu sjednice: 

1. Adriana Dabo, predstavnica Osnivača, predsjednica Školskog odbora; 

2. Ana Vidas, zamjenica predsjednice Školskog odbora, pedagoginja, predstavnica Učiteljskog vijeća; 

3. Monika Škunca Palčić, predstavnica Osnivača; 

4. Ivana Kustić, predstavnica Osnivača. 

 

Članovi koji nisu sudjelovali u radu sjednice: 

1. Ivana Žunić Lončarić predstavnica Vijeća roditelja – izostanak je opravdala predsjednici Školskog 

odbora 

2. Kristina Šegota, predstavnica Radničkog vijeća – na dugotrajnom je bolovanju. 

 

Ostali: 

1. Aleksij Škunca – ravnatelj 

2. Darko Peranić, tajnik 

3. Arijana Cimperman – sindikalna predstavnica u svojstvu Radničkog vijeća. 

 

Adriana Dabo, predsjednica Školskog odbora, otvara sjednicu, pozdravlja sve nazočne, utvrđuje da je 

istoj nazočno 4 od ukupno 7 mogućih članova, čime postoji kvorum za pravovaljani rad. Predlaže potom 

da se utvrdi sljedeći 

 

DNEVNI RED: 

  

1. Verifikacija zapisnika s 30. sjednice; 

2. Verifikacija zapisnika s 31. elektroničke sjednice; 

3. Verifikacija mandata Lucije Datković za novu članicu Školskog odbora; 

4. Donošenje I. Izmjena i dopuna Financijskog plana za 2024. i projekcija plana za 2025. i 2026. 

godinu; 

5. Donošenje I. Izmjena i dopuna Pravilnika o načinu i postupku zapošljavanja u OŠ A.G. Matoša 

Novalja; 

6. Donošenje odluke o raspisivanju natječaja za ravnatelja Škole; 

7. Tekuće informacije. 

 

Pitanja i dopuna nije bilo te je ovako izmijenjeni dnevni red predsjednica Školskog odbora dala na 

glasovanje: 

 

• dnevni red je prihvaćen sa 4 glasova „ZA“. 

 



Stranica 2 od 4 

 

Ad 1. Verifikacija zapisnika s 30. sjednice 

 

Predsjednica Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik s 30. sjednice dobili 

17. svibnja 2024. u prilogu uz poziv za ovu sjednicu, potom pita članove imaju li kakvih dopuna ili 

prigovora. 

Dopuna i prigovora nije bilo te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje Zapisnik s 30. 

sjednice: 

 

• Zapisnik s 30. sjednice održane 14. ožujka 2024. 

je potvrđen u cijelosti, s 4 glasova „ZA“. 

 

Ad 2. Verifikacija zapisnika s 31. elektroničke sjednice 

 

Predsjednica Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik s 31. elektroničke 

sjednice dobili 17. svibnja 2024. u prilogu uz poziv za ovu sjednicu, potom pita članove imaju li kakvih 

dopuna ili prigovora. 

Dopuna i prigovora nije bilo te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje Zapisnik s 31. 

elektroničke sjednice: 

 

• Zapisnik s 31. elektroničke sjednice održane 28. ožujka 2024. 

je potvrđen u cijelosti, s 4 glasova „ZA“. 

 

 

Utvrđuje se da u 13:06 sati sjednici pristupaju Irena Sekulić, sindikalna predstavnica te Lucija Datković, 

učiteljica razredne nastave čiji se mandat u Školskom odboru verificira na ovoj sjednici. 

 

 

Ad 3. Verifikacija mandata Lucije Datković za novu članicu Školskog odbora 

 

Ravnatelj dobiva riječ, pozdravlja sve nazočne te ih podsjeća da je Dejan Tauzer na 30. sjednici 

Školskog odbora održanoj 14. ožujka 2024. podnio ostavku na članstvo u Školskom odboru, da se nakon 

toga sastalo Učiteljsko vijeće te je po propisanoj proceduri izabralo Luciju Datković u Školski odbor, 

da su Izvod zapisnika sa sjednice Učiteljskog vijeća održane 16. travnja 2024. dobili u prilogu uz poziv 

za ovu sjednicu i da će mandat trajati najduže do ožujka 2025. kada su redovni izbori za članove 

Školskog odbora. Tajnik je rekao da je prisutna Lucija Datković radnica Škole, da Škola ima njezine 

podatke te ju je pozvao da dostavi obnovljenu potvrdu o nekažnjavanju. 

Predsjednica Školskog odbora je potom utvrdila da je mandat verificiran i da Lucija Datković kao 

punopravna članica Školskog odbora može sudjelovati u nastavku rada ove sjednice. 

 

Ad 4. Donošenje I. Izmjena i dopuna Financijskog plana za 2024. i projekcija plana za 2025. i 2026. 

godinu 

 

Riječ dobiva Ravnatelj, podsjeća da je obrazlaganje ove točke posao voditeljice računovodstva Ivane 

Dabo koje sada nema jer ima neke zdravstvene poteškoće, da je tajnik inače na bolovanju, no da je sada 

došao na sjednicu na poseban zahtjev ravnatelja. Rekao je da je naložio voditeljici računovodstva da 

pošalje prije sjednice neko pisano obrazloženje za ovu točku što je ona i učinila. Pojašnjava da je 

Županijska skupština Ličko-senjske županije donijela I. Izmjene i dopune Proračuna Ličko-senjske 

županije te se sada Financijski plan s time usklađuje. Rekao je da su troškovi prijevoza učenika porasli, 

a limit se nije smio probijati, sada se sredstva preraspodjeljuju tako da se smanjuju sredstva za energente. 

U ovo su uključeni i planirani troškovi za prijevoz učenika na školska natjecanja, koja još uvijek traju 

te se još ne može znati koliki će ti stvarni troškovi i biti. Najavio je da će ovaj rebalans zasigurno 

doživjeti još neke korekcije te da neće biti problema s grijanjem ili potrošnjom električne energije. 

Pojasnio je da Županija donosi plan za kalendarsku godinu, a Škola da funkcionira po školskoj godini 

te je završio s prijedlogom. 



Stranica 3 od 4 

 

Sindikalna predstavnica u svojstvu Radničkog vijeća Arijana Cimperman je pitala za koje će se stavke 

smanjiti troškovi na što joj je ravnatelj odgovorio da je to za energente, odnosno lož ulje i struju, ali da 

ako će trebati grijati školu da će se škola grijati. Rekao je i da za razdoblje od 01. rujna 2024. Županija 

provodi objedinjenu javnu nabavu lož ulja za sve Škole na svom području. 

 

Predsjednica Školskog odbora otvorila je raspravu, ali se nitko nije javio te je dala na glasovanje I. 

Izmjene i dopune Financijskog plana za 2024. i projekcija plana za 2025. i 2026. godinu (usklađenje): 

 

• Školski odbor s 5 glasova „ZA“ 

donio je I. Izmjene i dopune Financijskog plana za 2024. 

i projekcija plana za 2025. i 2026. godinu. 

• Odluka će se izraditi kao pojedinačni akt. 

 

Ad 5. Donošenje I. Izmjena i dopuna Pravilnika o načinu i postupku zapošljavanja u OŠ A.G. Matoša 

Novalja 

 

Ravnatelj pojašnjava da su razlog za donošenje ove točke izmjene i dopune Zakona o odgoju i 

obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi koje su stupile na snagu početkom kalendarske godine 03. 

siječnja 2024. Pojasnio je jednu promjenu, zapošljavanje učitelja i poslije 65 godine života kada se na 

natječaj nitko stručan ne javi. Rekao je da postoji poteškoća kada netko treba početi s radom 01. rujna, 

a da natječaj još nije raspisan. Tajnik je podsjetio da se ova točka već raspravila na prijašnjim sjednicama 

Školskog odbora, da je Županija poslala suglasnost na prijedlog izmjena i dopuna te da samo treba 

izmjene i dopune još jednom izglasati. Podsjetio je da su suglasnost i izglasani prijedlog poslani uz poziv 

na sjednicu. 

 

Predsjednica Školskog odbora otvorila je raspravu, ali se nitko nije javio te je dala na glasovanje I. 

Izmjene i dopune Pravilnika o načinu i postupku zapošljavanja u OŠ A.G. Matoša Novalja: 

 

• Školski odbor s 5 glasova „ZA“ 

donio je I. Izmjene i dopune Pravilnika o načinu i postupku zapošljavanja 

u OŠ A.G. Matoša Novalja. 

• Odluka će se izraditi kao pojedinačni akt 

te će biti objavljena prije stupanja na snagu. 

 

Ad 6. Donošenje odluke o raspisivanju natječaja za ravnatelja Škole 

 

Riječ dobiva ravnatelj koji objašnjava da je podnio zahtjev za mirovinu, da zahtjev još nije urudžbiran 

jer je tajnik na bolovanju, ali da je potpisan i ostavljen na stolu. Rekao je da se može pokrenuti postupak 

za izbor i imenovanje novog ravnatelja, da je rok 60 dana prije završetka školske godine. Rekao je da 

su izmjene i dopune Statuta poslane Županiji na suglasnost, ali da još nije došao odgovor, da bi to trebala 

odobriti Županijska skupština, da se radi o detaljima za izbor i imenovanje ravnatelja koje je Školski 

odbor raspravio i donio. Zaključuje da se natječaj raspisuje prema starom Statutu jer se ne može čekati 

cjelokupna procedura izmjene Statuta. Rekao je da u praksi zna da je teško sazvati sjednice školskih 

vijeća jer da se ljudi na njih teško odazivaju, posebno Vijeće roditelja koje i tijekom školske godine ima 

problema sa sastajanjem, a naročito za vrijeme praznika i sezone kada je to praktički nemoguće, za 

razliku od Učiteljskog vijeća i skupa radnika koji bi se mogli sazvati prije nego krenu godišnji odmori, 

oko 15. srpnja. Podsjetio je da se natječaji za ravnatelja škole objavljuju petkom u „Narodnim 

novinama“, da treba proći 8 dana, da se potom treba čekati pošta, da se onda tek otvaraju molbe te da se 

tek tada kreće u sazivanje vijeća i da je to sve složena procedura koja u praksi traje dok je nastava u 

tijeku. Pojasnio je da prijedlog natječaja ima gotovo tri stranice teksta, a da je gotovo identičan 

prijašnjem natječaju za ravnatelja. Predsjednica Školskog odbora je zaključila da je rasprava oko 

izmjena Statuta za izbor i imenovanje ravnatelja bila uzaludna, da je Škola još u ožujku poslala na 

suglasnost izmjene i dopune Statuta te je zapitala koliko im vremena treba da se očituju. Ravnatelj je 

rekao da se čuo s pročelnicom koja mu je rekla da to donosi Skupština Ličko-senjske županije, da to 

nije bilo u dnevnom redu Skupštine, kako za ovu Školu tako i za druge škole. Rekao je da je Škola u 



Stranica 4 od 4 

 

roku odradila svoj dio posla izmjena i dopuna općih akata, ali da se bez suglasnosti te izmjene ne mogu 

realizirati. Na pitanje predsjednice Školskog odbora kada bi se moglo očekivati da će Skupština usvojiti 

ovo o čemu je riječ, ravnatelj je rekao da će sljedeća Skupština biti u lipnju koliko on zna, na što je 

predsjednica Školskog odbora zaključila da je prekasno da se to čeka obzirom na stupanje na snagu. 

Tajnik je rekao da je rok za raspisivanje natječaja 30. lipnja. 

 

Predsjednica Školskog odbora otvorila je raspravu, ali se nitko nije javio te je predsjednica Školskog 

odbora dala na glasovanje odluku o raspisivanju natječaja za ravnatelja Škole s tekstom natječaja: 

 

• Školski odbor s 5 glasova „ZA“ 

donio je Odluku o raspisivanju natječaja za ravnatelja Škole te je prihvatio tekst natječaja. 

• Odluke će se izraditi kao pojedinačni akti. 

 

Ad 7. Tekuće informacije  

 

Ravnatelj je izvijestio da će biti Dan otvorenih vrata u petak 24. svibnja 2024. te je pozvao sve članove 

Školskog odbora da dođu posjetiti Školu. Zaključio je da je prošle godine bilo dobro, a smatra de će ove 

godine biti i bolje, s više uključenosti i raznovrsnijim programom. Rekao je da će 31. svibnja biti 

nenastavni dan, da ima dovoljno nastavnih sati, jedino da je s osmašima malo „na knap“ zbog 

nacionalnih ispita, no da se na to nije moglo utjecati. 

 

Nakon ovoga više se nitko nije javljao za riječ te je predsjednica Školskog odbora zaključila sjednicu. 

 

Sjednica je završena u 13:23 sati. 

 

ZAPISNIČAR  PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA 

Darko Peranić  Adriana Dabo 

 


